

全城免費泊車 @海港城 FREE PARKING in the City @Harbour City

條款及細則

Terms & Conditions

1. 推廣期由 2025 年 4 月 18 日 (00:01) 至 2025 年 4 月 21 日 (23:59)。
Promotional Period is from 18 April 2025 (00:01) - 21 April 2025 (23:59).
2. 優惠只適用於私家車。
This offer is applicable to private cars only.
3. 優惠不適用於海港城三號碼頭 P3 停車場。
This offer is NOT valid at Harbour City Pier 3 P3 Car Park.
4. 3 小時免費泊車優惠之泊車時間由入車起自動計算，只須同一張八達通卡進入及離開停車場即可自動享有優惠，毋須換領程序。如泊車時間超出 3 小時免費泊車優惠時效，額外時間須按時租泊車收費，超出的時段不可合併計算。泊車收費會於離開時在出閘機自動計算。
The 3 hours of free parking time are calculated from the vehicle's entry time, customers can enjoy free parking automatically by using the same Octopus Card to enter and exit the car park. When the parking time exceeds the 3 hours of free parking, the hourly parking rate will be applied to the excess time, and excess periods cannot be combined for calculation. The parking charge will be automatically applied upon egress at the gate.
5. 客戶如需在此 3 小時免費泊車優惠之外換領額外免費泊車，必須前往停車場繳費處出示即日海港城商戶單一機印單據正本及電子付款存根正本。
Customers who want to redeem extra free parking hours, in addition to the 3 hours offered by this promotion, must present a same-day single original computer-printed receipt and the corresponding original electronic payment slip of outlets in Harbour City at the Car Park Shroff Office.
6. 海港城商戶名單請參閱海港城「商場指南」(海港城•美術館 / 銀行 / 醫療服務商戶除外)。
Please refer to Harbour City "your guide" for the list of outlets in Harbour City (excluding Gallery by the Harbour, Bank / Medical Service outlets).
7. 指定電子付款方式包括信用卡、借記卡、易辦事、八達通、獎賞錢、+FUN Dollars 及手機付款程式 (包括 Apple Pay、Google Pay、PayMe、BoC Pay、微信支付、支付寶、拍住賞及雲閃付)。增值單據、購買現金券/禮券/禮品卡，會籍費用，外送速遞之單據恕不接受。任何手寫、重印或影印本單據恕不接受。
Designated electronic payment methods include Credit Card, Debit Card, EPS, Octopus, Reward Cash, +FUN Dollars and mobile payment App (including Apple Pay, Google Pay, PayMe, BoC Pay, WeChat Pay, Alipay, Tap & Go and UnionPay QR Code). Value-adding receipts, purchase of cash vouchers / gift vouchers / gift cards, membership fee payment and food delivery are NOT eligible. Hand-written, re-printed or photocopied receipts are not acceptable.
8. 以優惠券，現金禮券，禮物卡或商戶儲值卡付款之消費金額不計算在內 (海港城預付禮品卡除外)。
Eligible spending does not include any payment made with coupons, cash/gift vouchers, gift cards or outlets' stored-value cards (Except Harbour City's Gift Card).
9. 此優惠可與其他泊車推廣優惠同時使用。
This offer can be used in conjunction with other parking promotion offers.
10. 以所有推廣優惠及泊車券計算，每人每日可享合共最多 6 小時免費泊車。
Each person can enjoy a maximum of 6 hours of free parking every day, accumulated by all promotion offers and vouchers.
11. 海港城置業有限公司有權隨時修改條款及細則、更改或終止活動，毋須就有關更改或終止另行通知。海港城置業有限公司亦恕不承擔任何有關條款更改或終止所引起的責任。
Harbour City Estates Ltd. reserves the right to amend terms & conditions or amend & terminate the activity at any time without prior notice and shall not bear any responsibility caused by the amendments or the terminations.
12. 如有任何爭議，海港城置業有限公司將保留最終決定權。
In case of any disputes, Harbour City Estates Limited reserves the right to the final decision.

查詢 Enquiry: 2118 8666



追隨我們
Follow Us



免費登記成為 FREE Register As
HARBOUR CITYZEN



HARBOUR CITY
一個海港，只有一個 **海港城**
www.harbourcity.com.hk